
SSCECR EEEZ vi i] 5.1.2¢ 5.12e 5.1.2e 1193564
51.2e 5.1.2e Eorivm.n

J IEEECIR minvws.nl];EEE| IEEE minvws.nl];

Sent Mon 5/25/2020 6:13:14 PM

Subject: RE: CONCEPT MAIL EEEZIAAN dCIb-RIVIM

Gemakshalve doet ik het even zo.

¢ sturen een net briefje na voor de administratie!

Laat me ajb weten als er iets ontbreckt of wat dies meer zij,

Dank!

Groeten
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Onderwerp: FW: CONCEPT I7N1Y 5.1 2c FENN dCIb-RIVM

pally 520 |We zijn druk bezig met het plan van aanpak dashboard en de voorbereiding van de projectstart morgen.

Onderdeel is de formele opdracht/verzoek aan RIVM om de signaalwaarden vast te stellen. Cruciaal voor deze aznpak.

Zou

7
deze willen doorzetten?

5.1.2¢

Zoals eerder besproken, wil de minister van VWS graag op korte termijn een dashboard ontwikkelen om sneller en gerichter te

kunnen sturen op het coronavirus. Hiervoor zijn wij in gesprek met meerdere partijen, waaronder het RIVM (centrum EFI) en de

GGD'en.

Voor het dashboard is het van belang dat er zogenaamde signaalwaarden worden ontwikkeld, op basis waarvan gestuurd kan

worden als het virus zich weer te snel verspreidt.

In zijn brief aan de Kamer van 20 mei jl. (httns://www.rijksoverheid.nl/documenten/kamerstukken/202C/05/20/kamerbrief-
stand-van-zaken-covid-19) schrijft de minister dat het gaat om sighaalwaarden veor de volgende 5 hoofdindicateren:

Het aantal IC-opnamen
Het aantal ziekenhuisopnamen
Het aantal testuitslagen
Het reproductiegetal
Het aantal besmettelijke personen op enig momentrE

Be

Graag vraag ik op de volgende punten om advies:

+ Welke signaalwaarden op de 5 hoofdindicatoren zouden (voorlopig) gehanteerd moeten worden t.b.v. maximale controle

op het virus?
« Is het - onder voorwaarden - mogelijk om ook al voor #3 en #5 een voorlopige signaalwaarde te bepalen?
+ Welke ondersteunende indicatoren en indicatoren voor vroegtijdige waarschuwing (zoals beroemd in de Kamerbrief)

kunnen definitief in het dashboard opgenomen worden?

Tot slot heeft de minister benoemd dat de verschillende databronnen uw signaleringsfunctie zouden moeten verstevigen. Graag
verneem ik of u voldoende middelen hiervoor ter beschikking heeft.

Met vriendelijke groet,

1120095


